
Odvoz zeminy po odbahnění Spodního Vlčího Hrdla 

 

V minulém roce během ledna až března jsme odbahňovali náš spolkový rybník Spodní Vlčí Hrdlo, 

který je mimo jiné v našem vlastnictví. Během odbahňování jsme tečící bahno dávali kolem rybníka 

na svoje pozemky. Odvoz tečícího bahna nebyl možný, ani jsme na to neměli finanční prostředky, 

které by navýšily finanční rozpočet minimálně o půl miliónu. Pro zajímavost, jednalo se zhruba o 600 

kubíků bahna. 

Doufali jsme, že až bude bahno vyschlé, najdeme rozumné hospodáře, kteří si odvezou bahno na 

svoje náklady. To se nám také povedlo, začátkem dubna tohoto roku bylo odvezeno bahno ze 

Spodního Vlčího Hrdla a částečně z Horního Vlčího Hrdla. Zbylá část bude odvezena během podzimu 

tohoto roku.  

V průběhu odvozu bahna byly též provedeny terénní úpravy kolem rybníka. Jsem rád, že se nám akce 

povedla za minimálních nákladů a doufám, že to ocení naši kritici. 

 

Za MO ČRS Sedlčany:   Jiří Mašek  

 


